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Переведете шутки (картинки это подсказки):
1 - Other countries have a climate, in England we have weather We
have three variants of weather: when it rains in the morning, when it
rains in the afternoon, or when it rains all day long. In England you
can have all four seasons in a single day!



2 - An American descends the plane at Heathrow at the sight of fog:
- What a terrible weather! You do not know how long it will be here?
 Londoner:
 "Alas, sir, I cannot say anything definite." I live here only thirty-five years.



3 - Once I didn’t want to go outside while it was raining. So, July has 
passed.



Перевод: 1 - В других странах есть климат, в Англии у нас погода. У нас 
есть три варианта погоды: когда идет дождь утром, когда идет дождь 
днем   или когда идет дождь весь день. В Англии вы можете провести все 
четыре сезона за один день!

2- Американец спускается по самолету в Хитроу при виде тумана:
 - Какая ужасная погода! Вы не знаете, как долго это будет здесь? 
лондонец: 
«Увы, сэр, я не могу сказать ничего определенного». Я живу здесь только 

тридцать пять лет.

3 - Однажды я не хотел выходить на улицу, пока шел дождь. Итак, июль 
прошел.




